



Das ökologische Glas für besonderen Genuss.

Das innovative TRITAN® **PROTECT** ist eine Technologie, die das Glas doppelt schützt: Eine speziell vergütete Stieloberfläche erhöht die Bruchfestigkeit und Widerstandsfähigkeit deutlich. Beim Umkippen oder starker Beanspruchung in der Spülmaschine ist das Glas noch besser geschützt.

The environmentally-friendly glass for exceptional pleasure.

*The new TRITAN® **PROTECT** technology which double protects the glass: A specially tempered stem surface considerably increases the breaking resistance and overall durability. The treatment protects glasses against wear in the dishwasher and helps to prevent damage if they topple over.*

ZWIESEL KRISTALLGLAS



Lebensmittelecht
Food-safe



Klar & Brillant
Clear & Brilliant



Umweltschonend hergestellt
Environmentally friendly production



Doppelt bruchfest
Break resistant



Hergestellt in Deutschland
Made in Germany



Besonders spülmaschinenfest
Especially dishwasher-safe



Order-Nr. 117790/2018, Technische Änderungen vorbehalten / Technical Details are subject to change. Fotografie: Holger Albrich, Rudi Scharf



TRITAN® PROTECT

Doppelt bruchfest: das neue TRITAN® **PROTECT**.
Twice break strength: the new TRITAN® **PROTECT**.

Zwiesel®
ZWIESEL KRISTALLGLAS AG
Dr.-Schott-Straße 35
D - 94227 Zwiesel
Fon +49 (0) 99 22. 98 - 0
Fax +49 (0) 99 22. 98 - 300
www.schott-zwiesel.com

SCHOTT
ZWIESEL

Tritan® protect

Das Glas der Profis.
The glass of the professional.

SCHOTT
ZWIESEL

Tritan® protect

SCHOTT
ZWIESEL

Tritan® protect



DIVA

VINA



FINESSE

PURE

Doppelt bruchfest: das neue TRITAN® PROTECT.

Perfekte Form, strahlender Glanz: Die patentierten **Tritan®**-Kristallglas Kollektionen vereinen funktionales Design, natürliche Materialien, langanhaltende Brillanz und hervorragende Spülmaschinenfestigkeit. Mit dem neuen TRITAN® **PROTECT** haben wir die Haltbarkeit nochmals deutlich erhöht: Es bietet doppelte Sicherheit gegen Stielbruch im Vergleich zu herkömmlichen Gläsern, schützt vor Kratzern und steigert zusätzlich die Bruchfestigkeit und Widerstandsfähigkeit.

- Glas mit Ökopprofil und Carbon Footprint (Zertifikat 2010)
- Brillant, bruch- und spülmaschinenfest
- Zertifizierte Umweltleistung ISO 14001:2004 und Ökopprofil ISO 14040:2009 (erstellt 2010)
- Jetzt auch als TRITAN® **PROTECT** mit doppelter Stiel-Bruchfestigkeit

SCHOTT
ZWIESEL

Tritan® protect

Twice break strength: the new TRITAN® PROTECT.

*Perfect form and exceptional brilliance: The patented **Tritan®** crystal glass collections combine functional design with natural materials, long-lasting brilliance and excellent dishwasher resistance. With the new TRITAN® **PROTECT** we once more increased the durability: it offers double the protection against breaking stems compared to conventional glasses. The specially tempered stem surface protects the glass against scratches and increases break strength and overall durability.*

- The glass with an ecological profile and low carbon footprint (Certified 2010)
- Brilliant, shatter-resistant and dishwasher resistant
- Certified ISO 14001:2004 environmental performance and ISO 14040:2009 ecological profile (issued 2010)
- Now also available as TRITAN® **PROTECT** with twice the break strength at the stem



Management System
ISO 9001:2015
ISO 14001:2015
ISO 50001:2011



www.tuv.com
ID 0051006620

SCHOTT
ZWIESEL

Tritan® protect

SENSA